
 PROTOKOLL STYRELSEMÖTE  

 Sammanträdesdag: 2019-10-09 

 

Tid: 18:30 – 20:00 
Plats: Finnesbostugan 
 
Närvarande:  Susanne Svedberg, Peter Jönsson, Henrik Zackrisson, Inge Arvidsson, 

Johan Carlsson, Claes Hassellund, Måns Lundin och Charlotta Nilsson 
Skarin  

 
  
   

1. Ordförande välkomnar och inleder mötet 
Anna och Tina från Valberedningen är inbjudna som gäster för en avstämning av ev. ny- och 
omval inför nästa år.   
 
Efter Anna och Tinas besök öppnades mötet. 
 

2. Genomgång av föregående protokoll 
 

3. Genomgång av diskussionspunkter: 
Status för arbetet med punkter från framtidsdagarna 
Hur går vi vidare med underlaget som togs fram? Varje kommitté får i uppgift att skriva en 
sammanfattning/logg över vad som är gjort och vad som önskas göra framöver. Underlaget 
lämnas till Susanne. Förslag att bjuda in Dahn från SISU för en uppföljning. Claes stämmer 
av med Dahn. 
 
Ersättning för deltagande vid mästerskap 
Ersättning har tidigare inte betalats ut. Barn och ungdom har fått ersättning för deltagande i 
VästgötaCupen (MTB). 
Förslag är att ersättning ges till barn och ungdom (tom 17 år), ev även vuxna med 
engagemang i klubben som deltar i VästgötaCupen, SweCup och SM.  
Frågan tas upp på nästa möte. 
 
Genomgång av förslag på uppdaterad stadga 
Susanne har uppdaterat vår stadga och vissa justeringar/uppdateringar kvarstår. 
 
Kick-off till våren 
Förslag på gemensam kick-off på Isaberg sista helgen i mars alt. 18 – 19 april.  
 
 

4. Sektionsavstämning: 

• Barn- och ungdomskommitté: 
Har haft ett möte och det finns ledare som ställer upp näst år. Planerar för en ev. 
”trastendag” innan säsongsstart. Återkommer med mer info kring detta vid nästa möte. 
 

• Stugkommitté: 
Arbete vid scenen pågår. Har varit mycket arbete i stugan så en paus behövs. 
 

• Cykelkommitté: 
Watt-träning inomhus startar och pågår fram till jul. 
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• Skid- och löpningskommitté:  
KM Löpning den 10 oktober.  
 

• Ban- och spårkommitté: 
Skyltar är på tryck. Ny arbetsdag för att få ut flis och grus. 
 

• Kassör 
Ekonomin ser bra ut. 
  

• Klädansvarig 
Webshop vinterkollektion är öppen. 

 
5. Övrigt: 

Styrelsen bestämmer att vi låter osålda lotter vara. 
Flytt av pump-track banan från parkeringen – Utvalda från barn- och ungdomskommittén tar 
fram ett förslag på vad som måste göras. Peter stämmer sedan av med markägare att det är ok. 
 

6. Nästa möte: 
Nästa möte blir den 13 november. Johan tar med fika.  

 
 
Vid protokollet 
 
Charlotta Nilsson Skarin 


